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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2012. április 24-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Kovács András, Schachinger Tamás, Balázs Péter, Orlay Imre, Dr. Vajda 
István, Nagy János, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Horváth József, 
Rejtő János, Rubint Dezső, Hartmann Bálint Elnökségi tagok, továbbá Almási Sándor, Tóth 
Péterné, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dervarics Attila, Kovácsné Jáni Katalin, Kovács László, Bognár Alajos, 
Béres József, Hiezl József, Dr. Dán András, 

A napirendek előtt  Dervarics Attila távollétében Kovács András köszöntötte a megjelenteket 
és megállapította, hogy az ülés határozatképes. 

Első napirendi pontként Günthner Attila az előző EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  

• „Az egyesületi célok fokozottabb támogatása a társaságok és szakosztályok részéről” 
akció módosításai OET-nek megfelelően megtörténtek. 

• A MEE első elektronikus hírlevelét az elnökségi tagok egy része nem kapta meg, amit az 
előző Elnökségi Ülésen jeleztek. A technikai problémát az okozta, hogy a UPC-nél az 
ilyen típusú levelek esetén (ugyanaz a tartalom egymás után más címzetteknek) 50 fős 
terjesztési korlát van beállítva. A TaR-ban, amely a hírlevelet küldi, áthidaltuk a 
problémát. 

• A 88. Küldött Közgyűlésre előkészítendő előterjesztések elkészültek  

• A regisztrált villanyszerelő képzés pénzügyi tervéről részletes kimutatás nem készült, mert 
a mai Egyesületi ülésen a VET képviselői egyéb elfoglaltságuk miatt nem tudtak részt 
venni. Ígéretük szerint a következő ülésre előterjesztik. 

• Az Elektrotechnikai Múzeummal kapcsolatban a GB delegáltja személyes egyeztetésen 
vett részt a múzeum igazgatójánál, amely után jelentését megtette a GB felé. Az MMKM 
még nem reagált a MEE és EMMA felvetésére. 

• Az új civil törvényből adódó feladatokat tartalmazó részletes előterjesztés elkészült, a mai 
ülés napirendi pontját képzi. 

Második napirendi pontként Kovács András a május 19-i 88. KKGY napirendjét és 
kapcsolódó előterjesztésit ismertette az írásos előterjesztésnek megfelelően. Az Egyesületi 
Elnökség megtárgyalta a Közgyűlés előterjesztéseit és napirendjét és 13/2012 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta.  

Harmadik napirendi pontként  Kovács András röviden egészítette ki írásban is megküldött 
előterjesztését a 88. KKGY-re készített elnökségi beszámolóról, amelyből a kiküldés 
pillanatában a KMB és SzTB, a VET és VTT beszámolója hiányzott még. Kérte a Titkárságot, 
hogy tegyen lépéseket a hiányzó részek pótlására annak érdekében, hogy május 2-ig 
elkészüljön a teljes beszámoló. Az Elnökségi beszámolóban nem részletezte a kiemelt akciók 
helyzetét, mert az eddigi gyakorlatnak megfelelően arról terv szerint Dervarics Attila tart 
majd tájékoztatót a Közgyűlésen. Az Egyesületi Elnökség megtárgyalta az elnökségi 
beszámolót és 14/2012 számú határozatával egyhangúan elfogadta. 

Negyedik napirendi pontként Balázs Péter a MEE 2013 évi tisztújításával kapcsolatos 
előkészítéséről számolt be, ismertette a Jelölőbizottság tagösszetételére érkezett delegálások 
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alapján összeállított javaslatát, amelyben alapvető szempont volt, hogy a tagok közt 
szerepeljenek a régió képviselők, valamint a szakosztályok és társaságok is képviseljék 
magukat.  

Előző EE-n javasolt elnök: Hiezl József. Tagok: Arató András (VTT), Almási Kristóf (EISZ), 
Boa András (DÉDUKÓ), Csecsődy Sándor (BUDAKÓ), Fodor Elemér (TITUKÓ), Dr. 
Novothny Ferenc (EBSZ), Szepesi István (ÉMAKÓ), Tóth György (ÉDUKÓ), Tóth József 
(MEE Dél Alföldi Déri Miksa Koordináció). Póttagok: Lieli György (VGKBSZ), Morva 
Máriusz (VET), Müller Ferenc (VHTSZ), Papp Sándor (Nyugdíjasok KKP Szervezete), 
Vokony István (MAIT).           

Az Egyesületi Elnökség 15/2012 számú határozatával a fentiekben ismertetett 
Jelölőbizottsági tagösszetételt egyhangúan elfogadta.  

Ötödik napirendi pontként  Kovács András a díjbizottságok döntése alapján a 2012. évi 
egyesületi díjak véglegesítéséről tájékoztatta az elnökséget. Kérte a jelenlévőket, hogy azok 
akik részt vettek a díjbizottságok munkájában számoljanak be tapasztalataikról. Balázs Péter 
az „Egyesületi tevékenység I.” díjbizottság elnökeként elmondta, hogy idén sok jelölés 
érkezett. Kiestek olyan kiváló jelöltek, akik az eddigi gyakorlatnak megfelelően magas 
egyesületi tisztség betöltése miatt nem kapnak díjat, de remélhetőleg a következő ciklusban 
újra jelölik őket és megkapják. Tájékoztatást adott arról, hogy Dr. Krómer István a 
„Elektrotechnikai Nagydíj, MEE - Életpálya díj” díjbizottságok elnöke jelezte, hogy a 
díjazási szempont rendszert érdemes lenne felülvizsgálni. Balázs Péter beszélgetést 
kezdeményezett a részletek megtárgyalásáról. Orlay Imre megerősítette, hogy jó az új 
elektronikus díjjelölési rendszer, továbbá sajnálattal közölte, hogy Elektrotechnika nagydíjra 
csak egy jelölés érkezett. Horváth József az általa képviselt díjbizottság munkájáról 
beszámolva észrevételezte, hogy jó lenne a jelölési adatlapon a mezők megnevezésén díjakra 
szabottan, célirányosan változtatni. Dési Albert a „Szakirodalmi díjak” díjbizottság tagjai 
nevében elmondta, hogy náluk nagyon heterogén volt az jelölt adatbázis. Volt, akit felsőbb 
kategóriába javasoltak, mert erősebb volt a munkája. Ahol nem volt jelölés ott a díjbizottság 
megtette jelölését. Kovács András megköszönte a tájékoztatást és kifejtette álláspontját azzal 
kapcsolatban, hogy ebben a ciklusban már nem célszerű szabályzatot módosítani, hacsak nem 
kényszerűségből kell tenni. Tapasztalataink alapján azonban javaslatainkat jelezhetjük a 
következő ciklus Egyesületi Elnökségének. Az Egyesületi Elnökség 16/2012 számú 
határozatával a 2012. évi egyesületi díjak odaítélésével kapcsolatban a díjbizottságok által 
hozott írásban is kiküldött döntéseket egyhangúan elfogadta. 

Hatodik napirendi pontként  Balázs Péter röviden összefoglalta az új „Civil törvénnyel” 
kapcsolatban összeállított és írásban is kiküldött feladatok ütemtervét. Legfontosabb 
megállapítás, hogy a MEE jelenlegi alapszabályával a meglévő működési formájában 
változtatás nélkül 2014. május 31-ig működhet. Legfontosabb feladatok: 

Közhasznúsági jogállás megszerzése/megtartása: 

• Közfeladat ellátásával kapcsolatos jogszabályra való hivatkozás beszúrása az 
Alapszabályba (Pl.: FAM Bizottság, SF6 nyilvántartás és képzés, Felülvizsgálói 
bizonyítványok nyilvántartása, Energia stratégia állásfoglalások…)  

• Legalább 15 önkéntessel a vonatkozó jogszabálynak megfelelően szerződést kötni és 
bejelenteni 
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Záró dokumentumok letétbe helyezése: 
• 2010 és 2011 valamint azt követő évek évzáró dokumentumainak vonatkozó adatait az 

OBH-nál az új törvények előírásainak megfelelően, az erre a célra rendszeresített 
formanyomtatványon (közhasznúsági melléklet) kell elkészíteni. Jelenleg ez nem áll 
rendelkezésre.  

MEE származtatott jogi személyei (VET, VTT) által a MEE szövetség vagy egyesület?  

• Mivel a VET és VTT nem tagok, hanem önálló szervezeti egységek ezért nem szövetség 
a MEE az új trv. értelmezése szerint. Az önálló bejegyzésen kell gondolkozni és 
részletesebben megbeszélni. Célszerű egy kis csoportot létrehozni (VET, VTT, MEE 
vezetőség, Jogász), hogy a következő lépéseket tisztázzuk. Kovács András felajánlotta, 
hogy ezt a pontot szívesen megnézeti a környezetében lévő ügyvédi irodával. Nagy 
János bejelentette, hogy a VTT KKGY-től felhatalmazást kér az előkészítésre. Az 
önálló aláírási jogosultság hiánya, ami nekik a legtöbb problémát okozza.  

A fentiek értelmében a közhasznú jogállás biztos megtartása érdekében célszerű megvárni, 
hogy a jogszabályi előírásoknak megfelelő közhasznú tevékenységünk ellátását tartósan (két 
év átlagában) legalább tíz közérdekű önkéntes tevékenységet végző személy segítse. Ennek 
megfelelően az új bírósági nyilvántartásba vételt 2014. májusra javasoljuk ütemezni. Kovács 
András megköszönte a tájékoztatást. 

Hetedik napirendi pontként Kovács András adott rövid tájékoztatást az Egyesületi Elnökség 
számára a mérlegbeszámoló és a közhasznúsági jelentés közgyűlés elé terjesztéséhez 
kapcsolódóan. A napirenddel kapcsolatban a következő anyagokat küldtük ki: MEE 2011 évi 
könyvvizsgálói jelentése, Eredmény kimutatás, Mérleg, Közhasznúsági jelentés, GB 
előterjesztése, EB Jelentése. Schachinger Tamás távollétében Kovács András Almási Sándor 
EB elnököt kérte fel, hogy az írásos előterjesztéseket szóban egészítse ki. Almási Sándor 
tájékoztatta az Egyesületi Elnökséget a záró dokumentumok átvizsgálásának ügymenetéről. 
Voltak apróbb észrevételek, hiányosságok, amelyek ki lettek javítva és van olyan eset is, 
amelyet a következő évi vizsgálatok során újra elő fog venni az Ellenőrző Bizottság. Ezekkel 
az észrevételekkel javasolja az EB a KKGY-nek elfogadásra a záró dokumentumokat. 
Időközben Schachinger Tamás megérkezett. 

Az Elnökség feladata a mérlegbeszámoló és a közhasznúsági jelentés közgyűlés elé 
terjesztése. Az Egyesületi Elnökség 17/2012 számú határozatával az írásban előterjesztett 
mérlegbeszámolót és a közhasznúsági jelentést egyhangúan elfogadta. 

Nyolcadik napirendi pontként Günthner Attila az egyesület, írásban is kiküldött 2011. évi 
pénzügyi eredményének elemzését szóban is kiegészítette. A 2011 évre tervezett eredmény 
1 923 eFt volt, amelyhez képest MEE a 2011-es évben 15 MFt eredménynövekedést, azaz 
16 976 eFt eredményt realizált. A szép eredmény volumenét tekintve elsősorban a Központi 
és a Területi pénzügyi eredménynek köszönhető. A szakosztályok terv szerinti eredményt 
hoztak, az akciófelelősök pedig tervezett költségeknek a felét sem költötték el. 

Egyebek:  

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy az MVM Zrt.-vel új formátumú 1,5 MFt 
éves támogatásról szóló pártoló tagi szerződést köt az Egyesület, amelyről elnökségi 
határozatot kell hozni. Az Egyesületi Elnökség 18/2012 számú határozatával 
egyhangúan megerősítette az MVM Zrt. pártoló tagságát.  

• Kovács András számolt be arról, hogy a vándorgyűlésre eddig 91 előadás javaslat érkezett 
be. Ez jóval felülmúlja az eddigi gyakorlatot. Van miből válogatni, hogy értékes 
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előadásokkal töltsünk meg három párhuzamos szekciót. Nagyobb kiállítói terek állnak 
rendelkezésünkre. Görgey Péter felhívta a figyelmet arra, hogy véleménye szerint a 
szegedi 3. szekció gyenge volt. Érdemes megnézni az okát. Ugyanakkor a plenáris ülésen 
működtetett SMS fal jó ötlet volt.  

• Görgey Péter a MEE elektronikus hírleveléről pozitívan vélekedett. Felhívta azonban a 
figyelmet arra, hogy a megjelenő tartalomról érdemes végső egyeztetést folytatni az 
érintett szervezetekkel. 

• Dési Albert javaslatot tett az elnökségnek Eötvös díj jelölésre. Az Egyesületi Elnökség 
19/2012 számú határozatával egyhangúan elfogadta Dési Albert javaslatát.  

• Almási Sándor arról adott tájékoztatást, hogy a Közvilágítási Ankét május 17-18-án kerül 
megrendezésre. 

• Tóth Péterné és Dési Albert beszámolt a MEE sikeres részvételéről a Construmán. 

• Rejtő János tájékoztatta az elnökséget, hogy a DÉDUKÓ tárgyalta Siófok működési 
problémáit és három területi szervezet összefogásával meg fogják oldani.  

• Rubint Dezső elmondta, hogy egyelőre csak az EISZ küldött egy előadást a szakosztályi 
menübe. Fontos lenne, hogy a többi szakosztály is küldjön. Kovács András kérte a 
Titkárságot, hogy az eddigi rendezvények alapján állítson össze egy "nulladik" táblázatot, 
amit ki kell küldeni a szakosztályoknak felülvizsgálatra. 

 

Budapest, 2012. április 24. 
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Günthner Attila Kovács András 
irodavezető főtitkár 

 


